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RAPORT DE ACTIVITATE 

pentru perioada ianuarie – decembrie 2022 

 

 

În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din Ordonanța de 

Urgență nr 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi 

completările ulterioare,  prezint următorul raport de activitate 

pentru perioada ianuarie – decembrie 2022: 

În intervalul menționat, respectiv al doilea mandat, Consiliul Local al 

Municipiului (CLM) Arad s-a întrunit în ședințe publice ordinare și extraordinare 

de 39 de ori. Subsemnata, în calitate de consilier local, am participat la toate cele 39 

de ședințe.  

În ceea ce privește activitatea Comisiei 

de Sănătate, familie, muncă și  protecţie 

socială, educație, cultură, culte, copii, tineret, 

sport și turism din care fac parte, am participat 

la 53 de ședințe  din totalul de 55 de ședințe 

care s-au desfășurat în intervalul mai sus-

menționat. Pentru ședințele la care nu am 

participat, absențele sunt motivate. 

 

 



 
 

În cadrul acestei comisii am analizat 

proiectele de hotărâri ale consiliului local, 

arătându-mi toată susținerea față de cele cu 

impact asupra sănătății, protecției sociale și 

muncii, dar și a altor proiecte destinate 

învățământului, culturii, eficientizării 

energetice sau dezvoltării urbane. 

Totodată, m-am pronunțat asupra problemelor trimise de Consiliul local spre analiză 

și avizare, participând  la întocmirea rapoartelor referitoare la acestea. 

Am susținut o serie de 

amendamente în special privind rectificări 

bugetare pentru alocarea unor sume 

destinate domeniilor specifice comisiei din 

care fac parte, dar și pentru diverse 

proiecte de urbanism. Totodată, împreună 

cu colegii din comisie, am inițiat proiecte 

de hotărâri privind spațiile verzi, 

conferirea de titluri și distincții în cadrul „Zilelor Aradului”, precum și alte 

propuneri de îmbunătățirea a proiectelor supuse aprobării CLM. 

Am participat la mai multe dezbateri publice printre care cele legate de 

urbanism și PUZ-uri. Astfel ar fi dezbaterea privind construirea unui cartier 

rezidențial în Micalaca și conectarea comunei Livada la rețeaua de apă-canal a 

Municipiului Arad. În perioada menționată am avut întâlniri periodice cu cetățenii 

pentru discutarea și preluarea problemelor administrative de interes, cum ar fi: 

renovarea fațadelor, parcările rezidențiale, spațiile de joacă pentru copii, rețeaua 

școlară, reparații străzi, etc.  

 



 
 

 

 

Ca membru al Comisiei sociale de analiză a 

solicitărilor pentru locuințe, de aprobare a 

schimburilor și modificărilor de contracte pentru 

locuițelor aflate în proprietatea Statului 

Român/Municipiului Arad, am participat la evaluarea 

dosarelor și stabilirea punctajului corespunzător 

fiecărei solicitări, precum și la decizia de repartizare a 

locuințelor, raportul fiecărei ședințe fiind transmis pentru aprobare în CLM.  

Ca membru în Adunarea Generală a Acționarilor la SC Recons SA, am 

participat la ședințe și am luat decizii legate de activitatea acestei instituții. Totodată 

am făcut propuneri privind îmbunătățirea activității acestei instituții. 

 În calitate de membru al Consiliului de Administrație la Filarmonica Arad, 

am participat la ședințele convocate în anul 2022, atât pentru rezolvarea unor 

probleme curente, cât și în ceea ce privește dezvoltarea instituției. De asemenea am 

susținut în CLM toate proiectele destinate Filarmonicii Arad și a Teatrului Ioan 

Slavici Arad. 

 

 



 
 

Am făcut parte din Comisia de evaluare a managementului 

la Filarmonica Arad pentru anul 2021, în calitate de 

membru supleant, titular sau membru în comisia de 

contestații, având în vedere că au fost organizate mai multe 

evaluări la această instituție. 

  

În ceea ce privește activitatea culturală, am participat la diverse evenimente 

organizate în cadrul Zilelor Aradului în luna august 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De asemenea am participat la diverse evenimente 

publice unde reprezentanții Consiliului Local Municipal 

Arad au fost invitaţi. Un astfel de eveniment a fost cel 

organizat cu ocazia aniversării a 130 de ani de învățământ 

la Liceul Tehnologic „Aurel Vlaicu” din Arad. 

În luna decembrie 2022, am participat la ședința 

reunită a Consiliului Local Municipal Arad și Consiliului 

Județean, unde au fost prezentate proiectele Aradului. 

 

 

 



 
 

 Referitor la activitatea 

internațională, am organizat 

vizitele unor delegații străine 

la Primăria Arad, precum și la 

alte instituții de cultură 

subordonate.  

De asemenea am participat la întâlnirea comisiilor 

de specialitate din cadrul Primariei Arad și 

Primăriei Pecs, în cadrul protocolului de înfrățire 

a celor două orașe. Am fost prezentă și la 

aniversarea a 25 de ani a euroregiunii DKMT 

(Danube-Kris-Mures-Tisa). 

 

 

 

 

 

 

 

      La finalul anului 2022 am fost, desemnată, în urma votului CLM, membru în 

Comisia de soluționare a contestațiilor pentru concursul de proiecte de 

management la instituția publică HUB cultural mARTA. 
             

Consilier local, 

Antoanela Luciana NAAJI 

 


